
Protokół Nr XLIII/17
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 11 września 2017r. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz. 10:15 w sali  konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy
w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 14 radnych:
Nieobecni radni:
Pan M. Mostowski

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonała  otwarcia  XLIII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 r.
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 

Brak uwag.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad. 4.1. zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 r.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  uwag.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zmian w
budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 r.



Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W związku z niedawnymi uroczystościami w Lubinie związanymi z 35 rocznicą Zbrodni Lubińskiej i mam
dla  Państwa specjalnie  na  tą  okazję  okolicznościową monetę,  która  była  limitowana jest  to  denar
Lubiński także pozwolicie Państwo, że wręczę każdemu z Państwa. Jest to srebną moneta, także proszę
ją zachować. Nie wiem czy Państwo znacie największego kolekcjonera w Ścinawie Pana J. Kańskiego,
który również upominał się o swój egzemplarz i oczywiście został już przekazany. 
To tyle z mojej strony dziękuję Panie Przewodniczący.

D. Pawłoszyńska:
Panie Burmistrzu ci z tym przystankiem w Chełmku mówił Pan,że się maluje ale jak długo to potrwa ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Rozmawiałem z Panem Przemkiem i myślę, że będzie to załatwione.

Ad.   5.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
Korzystając z obecności Burmistrza, ponieważ na początku komisji Pani Danusia wręczyła nam pismo
Ochotniczej Straży Pożarnej w Dziesławiu

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wniosek o to żeby sfinansować stroje tak ?
Mówiliśmy o tym i nasze stanowisko cały czas jest takie same, Stowarzyszenie funkcjonuje i każdy
może założyć  takie  Stowarzyszenie.  Straż  Pożarna w Dziesławiu   nie  jest   w naszych  strukturach
gminnych i Gmina Ścinawa nie będzie finansowała bieżących wydatków

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szopa:
Wydaje mi się, że nie ma co się rozwodzić nad tym pismem, ponieważ nie ma czegoś takiego jak
ochotnicza Straż Pożarna w Dziesławiu.

J. Szebeszowicz:
Oni nie mogą działać, ponieważ nie mają zezwoleń na to.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szopa:
Mamy jeszcze jeden wniosek od Księdza z Wielowsi z prośbą o dofinansowanie uroczystości związanej
z Jerzym Popiełuszką.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Tak wiem o tym piśmie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szopa:
Jeszcze  mam informację  dla  radnych,  ponieważ  przyszło  zaproszenie  ze  Starostwa  Powiatowego  i
zapraszają nas na uroczystość związaną z obchodami Dnia Sybiraka, która odbędzie się 17 września o
godzinie 19:00 na Cmentarzu Komunalnym w Lubinie przy ul. Cmentarnej 1 więc kto z radnych będzie
mógł to serdecznie zapraszam na uroczystość.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
U nas też są tego samego dnia obchody jest msza, złożenie kwiatów i później jest poczęstunek w CTiK.

Cz. Jastrzębski:
Chciałem podziękować w imieniu swoim i mieszkańców za poparcie w sprawie świetlicy w Przychowej.

A. Wilgosz wyszedł 10:27-10:31

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na razie czekamy na ofertę.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szopa:
Jak  już  jesteśmy  przy  podziękowaniach  to  ja  w  imieniu  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  podziękuję



Przychowej za to, że ich wieniec pojechał na Wojewódzkie Dożynki nie wygrali w tym roku ale liczą się
chęci  i  zaangażowanie.  Myślę,  że ten zapis w uchwale będzie takim małym podziękowaniem za to
wszystko co robicie.

M. Ratajczak
Chodzi mi o ludzi poszkodowanych w nawałanicach są zbiórki w szkole ale może my jako samorząd
Ścinawski włączmy się, ponieważ pamiętam, że w 1997 roku po powodzi w naszym mieście Ścinawa
otrzymała  bardzo  dużą  pomoc  z  zewnątrz.  Później  było  spotkanie  i  ci  którzy  pomagali  Ścinawie,
wręczono im dyplomy w formie podziękowania za swój wkład. Gmina Ścinawa jest nawet winna taką
pomoc innym poszkodowanym ludziom.

J. Szebeszowicz:
Panie Burmistrzu chciałem zapytać odnośnie świetlicy w Zaborowie kiedy będzie robiona ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Panie józefie są w tej chwili składane oferty. Odbywa się to tak, iż otwieramy oferty sprawdzamy czy
mamy wystarczającą ilość środków i jeżeli  nie będzie przeciwwskazań podpisujemy umowę i po tej
umowie zaczynamy prace czyli w tym roku.

J. Szebeszowicz:
A co z placem zabaw w Grzybowie ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Teraz  już  dysponujemy tą  nieruchomością  i  możemy składać  wnioski,  ponieważ  projekt  mamy na
pozwolenie na budowę. W tym roku konkursy na place zabaw jeżeli  chodzi dofinansowanie zostały
rostrzygnięte ale możemy przygotować się do zgłoszenia wniosku z początkiem przyszłego roku jeżeli
chodzi  o pal  zabaw w Grzybowie.  Krok najważniejszy został  zrobiony ponieważ pozyskaliśmy plac i
jesteśmy jego właścicielem.

J. Szebeszowicz:
Pytam ponieważ nie wiemy co robić z pieniędzmi z funduszu sołeckiego, ponieważ pieniądze te były
przeznaczone na wiatę w Grzybowie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Fundusz sołecki są pieniędzmi gminnymi więc trzeba je wydawać na terenach gminnych. Dysponujemy
tą nieruchomością ale żeby postawić wiatę trzeba projekt i przygotować najpierw ten teren.

M. Żogalska:
Chciałam spytać kiedy remont drogi koło szkoły zostanie skończony ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Zostało przedłużone ze względu na zwiększony zakres prac do końca września.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szopa:
Czy zostanie uwzględniona ta droga dla działkowiczów.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie, wykonawca został zobowiązany do naprawienia gruntu jeżeli rozjeździ itd. Jeżeli chodzi o tą drogę
gruntową w kierunku działek to możemy to realizować w ramach równania, które robimy co roku i
uwzględnimy to w zleceniu.

M. Ratajczak:
To  powinno  być  już  dawno  uwzględnione  ponieważ  wniosek  był  dużo  wcześniej  złożony  przez
działkowców, a droga została zniszczona. Działkowcy to też nasi wyborcy.

M. Żogalska:
Parking przy Przystani będzie robiony ?



Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Jest już zrobiony.
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ten teren zielony przy Przystani pozostanie terenem zielonym i nie będzie parkingu ale jest zrobiony
bliżej szkoły.

M. Żogalska:
Jeszcze chciałabym przypomnieć o pasach, ponieważ ja już to zgłaszałam ale jest to ważne.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
My rozmawialiśmy z wykonawcą na ten temat i zrobią tam również pasy.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szopa:
Panie  Burmistrzu  wczoraj  przejechałem  się  po  mieście  i  bardzo  dużo  znaków  jest  poobracanych
zwłaszcza zakazu i tabliczki, które informują kto ewentualnie może się zatrzymać 

M. Ratajczak:
Panie Burmistrzu ja chciałaby dowiedzieć się coś na temat planowanej inwestycji  dostawy gazu do
Ścinawy.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Firma złożyła nam dokumenty do uzgodnienia jeżeli chodzi o wejście w miasto. My w tamtym tygodniu
podpisaliśmy umowę z archeologiem jeżeli chodzi o nasz odcinek pomiędzy Prochowicami a Ścinawą  i
czekamy teraz na pozwolenie na budowę.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Przy czym trzeba dodać, że nie mamy zgody ministerstwa na przekazanie gruntów PKP gminą 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na  tą  odpowiedź  czekamy  już  dwa  miesiące,  ponieważ  dysponujemy  tą  nieruchomością  na  cele
projektowe więc na razie czekamy.

I. Chrystyna:
Czy mamy w planach jeszcze w tym roku łatanie dziur ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wydaje mi się, że Dyrektor wspominał coś o łataniu we wrześniu, dzisiaj mamy spotkanie więc  zgłoszę
to  Dyrektorowi.

M. Ratajczak:
W sprawie dalszego funkcjonowania naszego ZGK i w jakiej formie prawnej ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
ZGK ma być przekształcone w spółkę wyceniany jest udział  i  gmina staje się  100% udziałowcem,
zakład jest przekształcony w spółkę  i nie jest wtedy finansowany tylko z działalności dotacji gminnej
ma wtedy większe możliwości.  Myślimy żeby z początkiem roku takie przekształcenie zorganizować
i usprawnić działanie

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  w Ścinawie  Pan Marek
Szopa o godz. 10:50 zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji 2014-2018.
Na tym protokół zakończono.  

                                                                                                    Obradom przewodniczył:  
                                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
Protokołowała: Klaudia Stachów                                          
                                                                                                                 Marek Szopa        


